

經濟研究第20期

目錄

- 台灣 GDP 即時預測之研究 劉欣姿 1
- 以 Probit 模型預測景氣衰退機率 簡劭騏 17
- 我國產業低碳化發展現況與轉型初探 陳治綸 47
- 大型科技企業發展虛擬通貨之探討 郭重附 81
- 數位經濟發展對勞動市場影響與因應 陳劍虹 107
- 我國綜合所得稅－薪資所得特別扣除額之探討 宋雅珍 130
- 運用機器學習方法認定景氣轉折點 廖銘傳 150
- 美中貿易爭端對我國經濟之影響－以附加價值貿易統計進行評估 謝嘉豪 185
- 國際經濟情勢對我國高科技產業之機會與挑戰 吳天佑 214
- 為減緩消費稅提高之衝擊，日本採行之相關配套措施研究 黃鈺茹 237
- 英國脫歐進展及影響之探討 鄧學修 257
- 中國大陸網紅經濟簡析 陳亨安 278

Economic Research

Volume 20

Contents

- Countermeasures and Policy Suggestions in Response to Digital Currency Development 1
- Forecasting Recessions with Probit Model..... 17
- An Exploratory Research of Low Carbonization Development and Transformation in Taiwan 47
- A Study on the Development of Virtual Currency in Big Technology Enterprises..... 81
- Impacts of the Digital Economy Development on the Labor Market..... 107
- The Study on Special Deduction for Employment Income of Taiwan's Individual Income Tax 130
- Using Machine Learning Method to Identify Taiwan's Business Cycle Turning Points..... 150
- The Impact of US-China Trade Disputes to Taiwan's Economy - Evaluation with Trade in Value-Added Approach 185
- Opportunities and Challenges of International Economic Situation to High-tech Industry..... 214
- A Study on Japan's Coordinated Sets of Measures to Relieve the Impact of Consumption Taxes Hike..... 237
- A Study on Brexit Progress and Impact..... 257
- Analysis of Mainland China Internet Celebrity Economy 278